



全部文章

【Lockwood网站汉化版】防范封锁2.0和食品短缺: 时间表: 紧迫

2021年10月27日

【🐷猪妹: 这个信息非常重要, 俺花了一整天汉化的, 敲黑板。。认真看哦🙄~~~~~】

TRIGGER: THE COVID-19 DELTA VARIANT: SHOULD YOU DEMAND OF YOUR STATE GOVERNOR AND PUPPET HEALTH OFFICIALS:

封锁触发点: 2019冠状病毒疾病

Delta (三角洲) 变体: 你应该质问你的州长和傀儡卫生官员:

Show me a sample under a microscope? Has it been isolated? Show me a test for it?

在显微镜下给我看一个样品? 它 (Delta) 变体是否被分离出来了? (猪妹: 实际上没有。) 给我看看它的测试结果?

If there is one, it's the spiked proteins shedding from the vaccinated, yet it's not been isolated. It's the trigger "talking point" to recreate FEAR and PANIC for a Lockdown 2.0. If/when people die from the DELTA variant, demand a real autopsy. Demand to find out if they were COVID-19 vaccinated if they are a relative. You will most likely find in all cases, they were vaccinated.

如果有的话, 那就是从接种疫苗中脱落的被刺激的蛋白质, 然而Delta还没有被分离出来。Delta是一个“舆论点”, 用于重新开启封锁2.0的恐惧。如果有人死于 DELTA 变异, 你必须要求进行真正的尸检。如果死亡人员是你的亲属。要求查明他们是否接种过2019冠状病毒疾病疫苗? 你很

可能会发现在所有情况下，他们都接种了疫苗。

In America, what happened to our freedoms? If you believe in the US Constitution and your State Constitution, why are your rights being trampled? We' ll, we know it' s coordinated, as VANGUARD owns everything and coordinates everything – media, food, fuel, pharma, energy and the list goes on. The globalists created one powerful private company that invests heavily and creates controlling interest and leverage like a BLACK 你 ROCK being held over your head.

在美国，我们的自由发生了什么变化？如果你相信美国宪法和你的州宪法，为什么你的权利被践踏？我们知道这是（他们和政府）协调好的，因为Vanguard（阴谋集团公司）拥有一切，协调一切——媒体、食品、燃料、制药、能源等等。全球主义者创造了一个强大的私人公司，大量投资，创造了控制利益和杠杆，就像Blackrock（黑石公司）骑在在你的头上。

Many judges are corrupt. You are navigating a very fine line and highwire just to attempt to reclaim your rights, when taking them seriously, if you choose to go it alone. BUT if a large group of citizens make enough noise and push hard enough with the right lawyers, maybe some of your rights – OUR rights can be salvaged, while we push for the Great Awakening vs the Great Reset.

许多法官腐败。如果你选择独自行动，你正在一条非常细微的界线和高空走钢丝，当你认真对待他们，试图收回你的权利。但是，如果一大群公民发出足够的声音，并与合适的律师一起足够努力地推动，也许你们的一些权利——我们的权利可以得到挽救，而我们正在推动大觉醒与大重置。


[Patriots Unite! I'm Joining Now...](#)

今天是10月27日2021年，众筹请律师这个已经满员了。加不进去的，但是我还是放一下链接。

HOMework:

家庭作业:


USDA “Build Back Better” aka **Guild Back Better** is a New World Order 2.0 message: the rebuilding of the supply chain is the theft of natural and organic farming, cutting down meat and milk supplies and much more. Search “Build Back Better” and watch some videos of globalist skills using these code words and then read “The Great Reset” to see what you are up against – it' s pure evil and Lucifarian. FOIA (freedom of information act requests) should be flooding the USDA and cc your State Senators and Representatives about the overpriced payments to farmers to destroy cows, milk supplies and crops.

美国农业部 “Build Back Better-重建更好 (拜登的口号) ” 又称Build Back Better, 这是一个新的世界秩序2.0信息: 重建供应链是盗窃自然和有机农业, 减少肉类和牛奶供应等等。搜索 “Build Back Better” , 观看一些使用这些代码词的全球主义者的视频, 然后阅读 “The Great Reset大重置” , 看看你面对的是什么——纯粹的邪恶和 Luciferian (撒旦主义者) 。FOIA信息自由法案要求披露的请求, 应该淹没USDA美国农业部邮箱  , 然后把邮件抄送你的州参议员和众议员, 关于美国农业部USDA支付农民的高价, 要求摧毁他们的奶牛, 牛奶供应和作物 (猪妹补充: 以丛林防火名义, 要求他们烧掉指定农田, 建立空旷防火带, 这本来是正常的, 但是美国农业部指定的农田不成“带状”, 分明是在摧毁粮食!) 。

Was the “Affordable Care Act” affordable? Was the Patriot Act patriotic? Do you think Build Back Better means you’ re included in this future dystopia? Read The Great Reset. by Nazi Globalist Demon Klaus Schwab “You will own nothing and you will be happy.”

奥巴马平价医疗法案, 是真的让每个人负担得起吗? 爱国者法案, 是爱国的吗? 你认为Build Back Better-重建更好, 那个未来世界是服务于你的吗 (猪妹: 是服务精英的。)? 阅读《大复位》。纳粹全球主义者恶魔克劳斯·施瓦布 “你将一无所有, 你会很快乐。”

LOOKINGGLASS PREDICTION: Lockdown 2.0 by late October, early November 2021. They will claim it’ s the ‘DELTA’ variant of COVID-19 starting in mid-July 2021, ramping throughout all mainstream media outlets. Biden, Fauci, Gates and other criminals will use this messaging and it will be heard world wide from most puppet/government officials in most countries. Potential supply chain issues growing and artificial food shortages begin in the same timeframe. Stop your State Governor NOW from executing Lockdown 2.0 and illegal executive orders by using your voices, collectively and legally. Here are a sampling of your rights – find a constitutional lawyer today – find a group of like minded citizens to support your letter/lawsuit/media coverage today:

( 猪妹提示: 重要) 【时间机器预测: 封锁2.0开始于, 2021年10月下旬, 11月上旬。他们将宣称这是2021年7月中旬开始的2019冠状病毒疾病的 ‘DELTA’ 变体, 在所有的主流媒体上传播。拜登、福奇、盖茨和其他犯罪分子将会使用这一信息, 世界上大多数国家的傀儡/政府官员都会听到这一信息。潜在的供应链问题日益严重, 人为的粮食短缺也在同一时间段内开始。阻止你的州长现在执行封锁2.0和拜登的非法行政命令。合法的, 集体的, 发出声音抗议。】

以下是一些如何你的权利的例子——今天就找一位宪法律师——找一群志同道合的公民来支持你今天的信件/诉讼/媒体报道 (猪妹: 但是Lockwood的报名第一批已经满员了, 想加入的得等第二批) :

OSHA: Your plan is not OSHA-compliant, there has been no OSHA training by state and city retailers and employers in regard to wearing masks, with the exception of our local hospitals. Enforcing this plan means you are purposefully and willfully violating OSHA. The Respiratory Protection Standard (1910.134) is usually one of the top 10 most frequently cited standards following inspections of workplaces by OSHA. YOUR

VIOLATION OF OSHA IS A FEDERAL CRIME YOU ARE WILLFULLY COMMITTING. See: <https://www.osha.gov/SLTC/respiratoryprotection/enforcement.html>

对于职业安全与健康管理局，说：你的口罩计划不符合你们原来对的章程，除了我们当地的医院，州和城市的零售商和雇主都没有对职业安全与健康管理局进行过关于佩戴口罩的培训。执行这个计划（无提前培训），意味着你是故意违反职业安全与卫生条例的。呼吸道保护标准(1910.134)通常是职业安全与健康管理局工作场所检查后最常被引用的10个标准之一。你的要求违反职业安全与健康条例，是蓄意犯下的联邦罪行。参见：<https://www.osha.gov/sltc/respiratoryprotection/enforcement.html>

ADA: you are forcing – a discrimination scenario against Americans With Disabilities Act (ADA) – each of you may be fined up to \$75,000 for your first action that violates ADA. This is your first action. Second actions are \$150,000 fines; THIS IS A FEDERAL CRIME YOU ARE WILLFULLY COMMITTING. See: <https://www.ada.gov/index.html>

对残疾人部门，说：歧视不戴口罩的，是制造了一个《美国残疾人法案》(ADA)的歧视场景——违反 ADA 你们自己的规定，最少要被罚款75,000美元。最高是15万美元的罚款；这是你故意犯下的联邦罪行。参见：<https://www.ada.gov/index.html>

FIRST AMENDMENT, US CONSTITUTION: Freedom of expression cannot be suppressed or limited in any way. Muffling a voice, forcing the covering against the will of a citizen for freedom of their facial expression, even reducing their ability to breath and speak properly is a hindrance and violation. See: <https://www.mtsu.edu/first-amendment/article/1169/anti-mask-laws>

美国宪法第一修正案说：言论自由不能以任何方式被压制或限制。压抑一个声音，强迫一个公民违反他们的自由意志，去控制面部表情的表达，甚至降低他们的呼吸和正常表达的能力，这是一种阻碍和侵犯。参见：<https://www.mtsu.edu/first-amendment/article/1169/anti-mask-laws>

【猪妹：下面这个比较长，给州长参议院写邮抗议的时候，黏贴就行了。。。。】

FREEDOM OF MOVEMENT: Our Founding Fathers believed this so sacrosanct a right, yet you are creating restrictions against it, including across state lines. Businesses will continue to close due to lack of restricted visitors and tourism, many will avoid our cities and state like the plague you will make it – unemployment, homelessness, business foreclosure – all lost American dreams created by restrictions of movement. See: https://en.wikipedia.org/wiki/Freedom_of_movement_under_United_States_law

行动自由：我们的国父们相信这是一项神圣不可侵犯的权利，然而你们却在对它设置限制，包括跨越州界。由于缺乏受限制的游客和旅游业，许多企业将继续关闭，许多企业将避开我们的城市，就像你们制造的瘟疫（猪妹：covid-19）一样——导致失业、无家可归、企业，丧失抵押品赎回权（猪妹：房贷交不起被没收）——所有这些都因为行动限制（猪妹：不能工作）。参见：https://en.wikipedia.org/wiki/freedom_of_movement_under_united_states_law

DEPRIVATION OF RIGHTS UNDER COLOR OF LAW: The US Department of Justice.

Section 242 of Title 18 makes it a crime for a person acting under color of any law to willfully deprive a person of a right or privilege protected by the Constitution or laws of the United States.

以法律的名义剥夺权利: 美国司法部。第18编, 第242节规定, 任何人在任何法律下蓄意剥夺一个人受美国宪法或法律保护的权利或特权都是犯罪。

For the purpose of Section 242, acts under “color of law” include acts not only done by federal, state, or local officials within their lawful authority, but also acts done beyond the bounds of that official’s lawful authority, if the acts are done while the official is purporting to or pretending to act in the performance of his/her official duties. Persons acting under color of law within the meaning of this statute include police officers, prisons guards and other law enforcement officials, as well as judges, care providers in public health facilities, and others who are acting as public officials. It is not necessary that the crime be motivated by animus toward the race, color, religion, sex, handicap, familial status or national origin of the victim.

为了第242条的目的, “种族法案”下的行为不仅包括联邦、州或地方官员在其合法权力范围内实施的行为, 而且还包括超出该官员合法权力范围的行为, 如果这些行为是在该官员声称或假装在履行其公务时实施的。根据本法规定的法律行事的人包括警官、狱警和其他执法官员, 以及法官、公共卫生设施中的护理人员和其他担任公职人员的人。犯罪动机不一定是对受害人的种族、肤色、宗教、性别、残疾、家庭地位或国籍的敌意。

The offense is punishable by a range of imprisonment up to a life term, or the death penalty, depending upon the circumstances of the crime, and the resulting injury, if any. See: <https://www.justice.gov/crt/deprivation-rights-under-color-law>

根据犯罪情节以及由此造成的伤害(如果有的话), 可判处一系列终身监禁或死刑。参见: <https://www.justice.gov/crt/deprivation-rights-under-color-law>

You, [Name of Your Governor], may very well become the litmus test for the ‘new normal’, where government officials, city and town mayors begin to realize that an Oath must be taken seriously, that our Laws are sacrosanct and that we may politely ask the sick to self-quarantine or consider new guidelines ie polite suggestions not ordinances and related fines; that you may never violate the US Constitution or the Bill of Rights for any reason – a cold, a flu, a pandemic or otherwise.

你, [请填上你的州长姓名], 很可能成为“新常态”的试金石(猪妹: 你将遇到深层政府的要求, 或者试探, 要求帮助镇压人民), 这时政府官员、市长和镇长开始意识到必须认真对待誓言, 我们的法律是神圣不可侵犯的, 我们可以礼貌地要求病人自我隔离或考虑新的指导方针, 即礼貌的建议, 而不是法令和相关罚款; 你必须知道, 你永远不能因为任何原因违反美国宪法或《权利法案》——无论是感冒、流感、大流行或其他原因。

EXHIBIT A: HEALTH CARE FACTS

RELATED TO COVID-19

证据 A: 与2019冠状病毒疾病有关的医疗事实

LOW OR NO TRACES OF VITAMIN D FOUND IN THOSE DYING OF COVID-19

死于2019冠状病毒疾病的人体内维生素 D 含量很低或根本没有 (猪妹: 补充Vd, 降低死亡率)

Those that have died and had their blood tested, it was found to be extremely deficient in Vitamin D. <https://www.sciencedaily.com/releases/2020/05/200507121353.htm>

那些已经死亡并且进行了血液检测的人, 发现他们极度缺乏维生素 d <https://www.sciencedaily.com/releases/2020/05/200507121353.htm>

The State of New Hampshire, for example, has one of the largest organic suppliers of Vitamin D, MegaFood, yet instead of sourcing this for the elderly and at risk, you demand masks and ventilators.

例如, 新罕布什尔州卫生组织拥有最大的维生素 d (megapood公司, 最大的维生素有机供应商), 但是这个州不是为老年人和高危人群提供这些, 而是口罩和呼吸器?

HEALTHY PEOPLE DON' T NEED TO WEAR MASKS

健康的人不需要戴口罩

New [guidance from the World Health Organization](#) released on Monday says healthy people don' t need to wear face masks and that doing so won' t provide added protection from the coronavirus. See: <https://www.facebook.com/watch/?v=218000772914341> and <https://www.businessinsider.com/who-no-need-for-healthy-people-to-wear-face-masks-2020-4>

世界卫生组织星期一发布的新指南说, 健康的人不需要戴口罩, 这样做不会提供对冠状病毒的额外保护。参见: <https://www.facebook.com/watch/?v=218000772914341> 和 <https://www.businessinsider.com/who-no-need-for-healthy-people-to-wear-face-masks-2020-4>

There' s some evidence that caretakers of infected people can protect their health by wearing masks, the WHO guidance said, but "there is [currently no evidence](#) that wearing a mask (whether medical or other types) by healthy persons in the wider community setting, including universal community masking, can prevent them from infection with respiratory viruses, including COVID-19."

世界卫生组织的指导说, 有一些证据表明, 感染者的护理员可以通过佩戴口罩来保护他们的健

康，但是“目前没有证据表明，在更广泛的社区环境中，由健康的人佩戴口罩(无论是医用的还是其他类型的)，包括通用的社区口罩，可以防止他们感染呼吸道病毒，包括2019冠状病毒疾病。”

MASKS AND BANDANAS ONLY REDUCE BLOOD-OXYGEN SUPPLY

面罩和手帕只会减少血氧供应

The average filtration of the hard to get N95 mask is .3 microns, while the size of COVID-19 is .012 microns. It' s like putting up a chain link fence to keep out Mosquitos.

See: <https://www.health.com/condition/infectious-diseases/coronavirus/does-wearing-face-mask-increase-co2-levels>

难以得到的 n95口罩的平均过滤量为0.3微米，而2019冠状病毒疾病的大小为0.012微米。这就像竖起一个铁丝网围栏来阻挡蚊子一样。参见: <https://www.health.com/condition/infectious-diseases/coronavirus/does-wearing-face-mask-increase-co2-levels>

THE AVERAGE AGE OF SOMEONE DYING FROM COVID-19 IS 82 YEARS OLD

死于2019冠状病毒疾病的平均年龄是82岁

According to the CDC, the average age of someone dying from COVID-19 is 82 years. The average life span of an American is 80 years. <https://data.cdc.gov/NCHS/Provisional-COVID-19-Death-Counts-by-Sex-Age-and-S/9bhg-hcku>

根据疾病预防控制中心的数据，死于2019冠状病毒疾病的人的平均年龄是82岁。而美国人的平均寿命是80岁。 <https://data.cdc.gov/nchs/provisional-covid-19-death-counts-by-sex-age-and-s/9bhg-hcku>

UNMASKED SUNLIGHT KILLS COVID-19 AND SO DOES UV RADIATION

揭开面纱的阳光会杀死2019冠状病毒疾病，紫外线辐射也是如此

According to the Director of the US DHS Science and Technology Directorate, COVID-19 dies in sunlight in 90 seconds or less. Ultraviolet lights kill COVID-19 equally fast.

根据美国国土安全部科技总局局长的说法，2019冠状病毒疾病死于阳光下的时间不超过90秒。紫外线灯同样能快速杀死2019冠状病毒疾病。

Most honest reporting Doctors have admitted that Hydroxychloroquine, Zinc and Zpaks if administered early enough in the onset of signs of a COVID-19 infection, have an over 90% recovery rate, whereas Intubation (ie ventilation) has only a 12% recovery rate (ie 88% put on ventilators, die on ventilators). See: <https://factcheck.thedispatch.com/p/do-90-percent-of-covid-19-patients>

大多数诚实的报告医生已经承认，**羟氯喹、锌和 Zpaks** 如果在2019冠状病毒疾病感染迹象发生

时及早给予，有超过90%的恢复率，而气管插管(即通气)只有12%的恢复率(即88%使用呼吸机，死于呼吸机)。参见: <https://factcheck.thedispatch.com/p/do-90-percent-of-covid-19-patients>

MASK OVER USE IS ALREADY CREATING MASSIVE BIOHAZARDS AND OCEAN TRASH

过度使用面具已经产生了大量的生物危害和海洋垃圾

Trash from overuse of masks are already damaging the oceans. In our towns, cities and state, masks and gloves are left all over parking lots of retailers, now. See: <https://www.independent.co.uk/news/coronavirus-masks-gloves-oceans-pollution-waste-a9469471.html> and <https://www.energylivenews.com/2020/03/17/coronavirus-face-masks-could-have-a-devastating-effect-on-the-environment/>

过度使用口罩造成的垃圾已经在破坏海洋。现在，在我们的城镇、城市 and 州，零售商的停车场上到处都是口罩和手套。参见: <https://www.independent.co.uk/news/coronavirus-masks-gloves-oceans-pollution-waste-a9469471.html%20> 和 <https://www.energylivenews.com/2020/03/17/coronavirus-face-masks-could-have-a-devastating-effect-on-the-environment/>

LOCKDOWN – STAY AT HOME – SOCIAL DISTANCE = > DEATHS

一级防范禁闭-呆在家里-社会距离 = > 死亡

A wave of new research suggests social separation is bad for us. Individuals with less social connection have disrupted **sleep patterns**, altered **immune systems**, more **inflammation** and higher levels of **stress hormones**. One recent study found that isolation increases the risk of heart disease by 29 percent and stroke by 32 percent.

一波新的研究表明，社会分离对我们不利。社会联系较少的人，睡眠模式被打破，改变免疫系统，更多的炎症和更高水平的应激激素。最近的一项研究发现，与世隔绝会增加29%患心脏病和32%中风的风险。

Another analysis that pooled data from 70 studies and 3.4 million people found that socially isolated individuals had a 30 percent higher risk of dying in the next seven years, and that this effect was largest in middle age.

另一项分析从70项研究和340万人的数据中发现，与社会隔离的个体在未来7年中死亡的风险要高出30%，这种影响在中年人中最大。

Loneliness can **accelerate cognitive decline** in older adults, and isolated individuals are **twice as likely** to die prematurely as those with more robust social interactions. These effects start early: **Socially isolated children** have significantly poorer health 20 years later, even after controlling for other factors. All told, loneliness is as important a risk

factor for early death as obesity and smoking.

孤独可以加速老年人的认知衰退，孤独的人过早死亡的可能性是那些社交活跃的人的两倍。这些影响很早就开始了：即使在控制了其他因素之后，社会孤立的儿童在20年后的健康状况明显不佳。总而言之，孤独和肥胖、吸烟一样是导致早逝的重要因素。

UNEMPLOYMENT AND SMALL BUSINESS CLOSINGS IN THE ALLEGED “LIVE FREE OR DIE” STATE OF NEW HAMPSHIRE AS ONE EXAMPLE

例如，在所谓的“选择自由生活（先封锁）或死亡（不封锁）”新罕布什尔州，失业和小企业倒闭(大量)出现

185,000 in NH, for example, are out of work, not because of COVID-19, because of LOCKDOWN. No one seems to get sick at Home Depot, Loews, Walmart or the State Liquor store yet they cannot peacefully assemble in their Churches in each state – is Covid-19 that smart that it discriminates against God fearing citizens?

例如，北半球有185,000人失业，不是因为2019冠状病毒疾病，而是因为禁闭。在home depot 家得宝（家具商店）、Loews（商店）、沃尔玛（这个没人不知道吧。👄👄）或者州立酒店，似乎没有人生病，但是他们却不能在各州的教堂里和平集会——2019冠状病毒疾病是不是专业歧视敬畏上帝的公民？这样做明智吗？

WHO SAYS MILLIONS TO DIE BECAUSE OF LOCKDOWNS – NOT COVID-19

谁说数百万人死于封锁– 绝不是2019冠状病毒疾病

ACCORDING TO THE WORLD HEALTH ORGANIZATION, OVER 265,000,000 WILL DIE WORLDWIDE DUE TO THE HEALTH AND LOGISTICS AND STARVATION ISSUES FROM LOCKDOWN, NOT FROM COVID-19.

See: https://www.washingtonpost.com/world/hunger-could-be-more-deadly-than-coronavirus-in-poorer-countries/2020/05/14/32fd3f9a-8bd3-11ea-80df-d24b35a568ae_story.html

根据世界卫生组织的数据，全世界将有超过265,000,000人死于封锁期间的健康、后勤和饥饿问题，而不是2019冠状病毒疾病。参见: https://www.washingtonpost.com/world/hunger-could-be-more-deadly-than-coronavirus-in-poorer-countries/2020/05/14/32fd3f9a-8bd3-11ea-80df-d24b35a568ae_story.html

‘Quarantine’ is when you restrict the movement of sick people.

‘Tyranny’ is when you restrict the rights and movement of healthy

people. “隔离”是指限制病人的活动。“暴政”就是你限制健康人的权利和行动

EXTRA CREDIT, STUDENTS: Why would Governor Sununu an alleged Republican, issue/sign an edict in April 2020 against the use of Hydroxychloroquine (like so many other Governors, mostly “D” s) to combat COVID-19 when POTUS45 said it worked, many Doctors saved lives with a Hydroxy, Zinc and Zithro-Pack (Zpack) regimen and it’ s even posted on NIH.gov as to the effectiveness against even more deadly plagues? Follow his travels, his funders and who is in the Pease AFB corporate park making a vaccine. THESE PEOPLE ARE GREEDY, EVIL AND SICK.

额外课程，（浏览网站的）学生们: 为什么州长Sununu，一个所谓的共和党人，会在2020年4月发布/签署一项法令，反对使用羟氯喹(像许多其他州长，大多数是“民主党”)来对抗2019冠状病毒疾病，当时，川普第45任总统说它有效，而许多医生用羟基，锌和自卫包(Zpack)疗法拯救了生命。这个疗法甚至张贴在 nih.gov (政府网站)上，说(HCQ羟氯喹)可以医治更致命的瘟疫(而对Covid-19无效?)? 深挖州长Sununu他的旅行记录，他的资助者和谁? 是在Pease AFB公司制造疫苗。这些人贪婪、邪恶、病态。

What did your Governor do? Who do these people ACTUALLY work for? Hint: It’ s no longer WE THE PEOPLE.

你们的州长做了什么? 这些人到底为谁工作? 提示: 不再是为了我们人民。



作者 猪妹不敢聊政治了

您可能也喜欢



WND
U.S. doctor reports a '20 times increase' of cancer in vaccinated patients
A doctor has found an increase in cancers since the COVID-19 inoculation rollout.

2021年10月20日



【网友集合】如何购买
HCQ羟氯喹和
Ivermectin 伊维菌素。

2021年9月8日

1 of 23

Estimating the number of COVID vaccine deaths in America

By Jessica Rose, Mathew Crawford

American Analysis of the Vaccine Adverse Event Reporting System (VAERS) database can be used to estimate the number of excess deaths caused by the COVID vaccines. A simple analysis shows that it is likely that over 150,000 Americans have been killed by the current COVID vaccines as of Aug 28, 2021.

The Vaccine Adverse Event Reporting System (VAERS) database is the only pharmacovigilance database used by FDA and CDC that is accessible to the public. It is the only database to which the public can voluntarily report injuries or deaths following vaccinations. Medical professionals and pharmaceutical manufacturers are mandated to report serious injuries or deaths to VAERS following vaccinations when they are made aware of them. It is a 'passive' system with uncertain reporting rates. VAERS is called the 'early warning system' because it is intended to reveal early signals of problems, which can then be evaluated carefully by using an 'active' surveillance system.

美国政府承认，covid-19疫苗已经杀死了超过15万美国人。

2021年9月21日

留言

您的电子邮箱地址不会被公开。 必填项已用*标注

显示名称 *

电子邮箱地址 *

网站地址

在此浏览器中保存我的显示名称、邮箱地址和网站地址，以便下次评论时使用。

评论

发表评论

🌸赞助Patreon月捐会员🌸

Become a Patron!

🌸油管频道🌸

<https://www.youtube.com/channel/UCLW3nRZvGRhv7cobph9zIRg>